
VARHAISKASVATUSTYÖRYHMÄ  MUISTIO 2/2023 

    31.8.2023 

 

Aika ja paikka  31.8.2023 klo 13-14.15, KH:n huone/Teams 

Läsnä  Ala-Kaarre Pirjo, sivistyslautakunnan puheenjohtaja (Teams) 

Hakala Elina, varhaiskasvatuspäällikkö 

Jokinen Tuula, sivistystoimen johtaja 

Maskonen Pia, rakennusmestari 

Nyman Anssi, teknisten palveluiden lautakunnan puheenjohtaja 

Rantala Katri, yhtenäiskoulun rehtori 

Viitanen Henna, kaupunginjohtaja (Teams) 

Tiedoksi  Koskela Reijo, kaupunginhallituksen puheenjohtaja 

 

Asiat Päivitettiin varhaiskasvatuksen tilanne. Varhaiskasvatuspäällikkö esitteli 
tilanteen PowerPoint-esitykseen ”Varhaiskasvatus 20062023” pohjautuen. 

 Tällä hetkellä varhaiskasvatusikäisiä lapsia (0-5 -vuotiaita) on 218, joista 159 
on varhaiskasvatuksessa.  

  

Syntymävuosi Lasten määrä Muutos edelliseen 
2018 40 +6 
2019 39 +7 
2020 39 +3 
2021 46 +9 
2022 34 -4 
2023 20  

 

Varhaiskasvatukseen tulee entistä enemmän alle 3-vuotiaita lapsia ja osa-
aikaisesta hoidosta on siirrytty yhä useammin kokoaikaisuuteen. Käyttöaste 
on kuitenkin eri kuin täyttöaste. Täyttöasteen määrää lainsäädäntö, mutta 
käyttöaste eli paikkojen todellinen käyttö voi olla eri asia. Lainsäädännön 
määrittämiä rajoja ei voi kuitenkaan ylittää. 

Rakennusmestari kertoi Killinkosken päiväkodin tilanteesta eli sieltä ei ole 
löydetty syytä oireiluun. Liedenpohjan entisen koulun osalta rakennusmestari 
esitti kustannusarviot seuraavasti: märkäeteinen (10.000-15.000 euroa), 
pienryhmätilat (5.000-10.000 euroa), wc-tilat (20.000-25.000 euroa), lepotila 
1.000 euroa, piha-alueen aidat (15.000-20.000 euroa) ja leikkivälineet (15.000-
20.000 euroa). Korjausten kokonaiskustannukset 71.000 – 101.000 euroa. 
Lisäksi on huomioitava kalustamiseen tarvittavat määrärahat sekä se, että 



kiinteistöllä olisi muita investointitarpeita ja IV-tarkastelu ja 
lämmitysjärjestelmän mahdollinen uusiminen olisivat ajankohtaisia. 

 

Kotihoidontuen kuntalisää koskevaa valtuustoaloitetta esitteli 
varhaiskasvatuspäällikkö PowerPoint-esityksen pohjalta. Keskusteltiin mm. 
mahdollisista perusteista sekä sitä, onko tämä ristiriidassa maksuttoman 
varhaiskasvatuksen kanssa. 

Valtuustoaloite metsäryhmästä otettiin myös käsittelyyn. Henkilöstölle 
(Koivurinteen päiväkoti) on suoritettu kysely ja kukaan ei tässä vaiheessa 
esittänyt asiaa kohtaan kiinnostusta. Asiaa pitää tutkia ja selvittää myös 
huoltajien kyselyllä. Ennen kyselyn suorittamista on oltava tarkempi 
konkreettinen suunnitelma, jota varten vieraillaan Juupajoella, jossa vastaava 
painotus on varhaiskasvatuksessa olemassa. Tämä ei kuitenkaan ole 
tilaratkaisu. 

 

Talousarvioasioissa käsiteltiin tulevaa varhaiskasvatuksen organisointia ja 
esimiesjärjestelyjä. Tämän hetken tietona on se, että 1.4.24 alkaen 
varhaiskasvatus siirtyisi opetustoimen alle ja tehtäväjärjestelyjä mietitään 
tarkemmin tämän pohjalta. 

Seuraava kokoontuminen on ke 4.10.2023 klo 13 alkaen kaupunginhallituksen 
huoneessa/Teamsillä. 

 

Muistion laati: Tuula Jokinen 


